
SHROMÁŽDĚNÍ ÚTFA 

Dne 22. února 2019 se uskutečnilo od 10 hodin v posluchárně F1 na shromáždění Ústavu teoretické 

fyziky a astrofyziky.  

Na úvod ředitel ÚTFA prof. von Unge informoval, že letošní rozpočet bude pravděpodobně o malinko 

lepší než v roce 2018, ale zatím je ještě předčasné hovořit, v jaké finální výši nakonec bude. I letos 

bude možné pozvat zahraniční přednášející v rámci projektu INNOLEC, proto je potřeba promyslet 

vhodné kandidáty. 

Doc. Zejda se zmínil o pořádané studentské soutěži projektů, které by měly být realizovány během 

úplného zatmění Slunce v Chile. Na takto jeden vybraný projekt přislíbil finanční podporu pan děkan. 

Zatmění nastane dne 2. července. K uzávěrce soutěže bylo přihlášeno celkem pět projektů. 

Vzhledem k narůstajícímu komerčnímu využití Hvězdárny a planetária Brno začíná ÚTFA hledat 

vhodnější lokalitu pro umístění nového dalekohledu, kde by bylo možné pozorovat jak vzdáleně, tak i 

na místě pro skupinku do 10 studentů. Zajímavým místem, na kterém je i minimální světelné 

znečištění (proměřoval dr. Hroch), je lokalita Podmyče. 

Od 4. do 15. února se uskutečnily pohovory (tzv. inkvizice) se studenty doktorského studia. 

Dr. Janík sdělil, že se blíží každoroční likvidace majetku, a proto je potřeba nepotřebný či nefunkční 

majetek nahlásit k likvidaci do 8. března.  

Pro PR potřeby byl pořízen software ADOBE, aby bylo možno upravovat dokumenty s novými 

univerzitními fonty. PR záležitosti ÚTFA má na starosti Mgr. Glos. Mgr. Glos poděkoval všem 

studentům, kteří se podíleli na realizaci podzimního astronomického kroužku jak pro žáky základních 

tak i středních škol. 

Na závěr doc. Zejda hovořil o ukončeném podzimním běhu U3V Astronomie aneb blíže ke hvězdám 

(6. řada) a o chystané 7. řadě od března. 
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